
Rondvraag van de SP (Jack van Gelooven) inzake asielopvang in Mariënwaard: 

• Hoe gaat de asielopvang in Mariënwaard? 

• Hoe loopt het met de ouders en school in het kader van veiligheidsgevoel e.d.?  

• Is er al een klankbordgroep vanuit de buurt en hoe loopt dat?  

• Wat doen de bewoners de hele dag? 
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